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Prokouknout podvod s úplně falešnou energetickou krizí může být

pro humanitně a netechnicky založené jedince obtížné. Chápu, tito

lidé jsou orientovaní jinak, a proto nepochybně perfektně prokoukli

všechny Covidové, rouškové, testovací a vakcinační podvody. Protože

se ale nevyznají ve všech těch nepochopitelných megawattech,

terawattech a voltampérech, nechali se snadno obalamutit

energetickou kulišárnou. Proto se pokusím velmi zjednodušenou

formou vysvětlit tento zločin.

ČR

V Čechách máme 2 jaderné elektrárny-Temelín a Dukovany, 26

tepelných elektráren, přibližně 12 velkých a 125 malých vodních,

přibližně 200 turbín větrných elektráren a tisíce solárních

odporností. Celá Česká republika má spotřebu cca 75TWh. Největší

podíl na výrobě elektřiny u nás mají uhelné elektrárny, přibližně 43
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%, pak jsou jaderky, cca 39 % a zbytek je rozdělen mezi ostatní

zdroje. V Česku se vyrábí elektrická energie v ceně 0,25 Kč za 1 kWh,

ale domácnostem se prodává za 10 Kč za 1 kWh.

SR

Na Slovensku jsou také 2 jaderné elektrárny-Jaslovské Bohunice a

Mochovce. Ty samy o sobě vyrobí 60 % objemu. Zbývajících 40 % je

vyrobených prostřednictvím 2 tepelných, 22 vodních elektráren a

několika větrných parků. Rovněž i na Slovensku oblékají krásnou

krajinu do smutečních solárních šatů. Celé Slovensko má spotřebu

okolo 30TWh.

Ideální stav

Z pohledu národní spotřeby máme elektrické energie dost. Měli

bychom jí ještě víc, kdyby nám do toho nikdo nekecal, kdyby se

nemusely omezovat tepelné elektrárny, kdyby se mohly dostavět

další bloky k jaderným elektrárnám, kdybychom nepouštěli k našim

ruským jaderným elektrárnám zločince z amerických firem, jako je

Westinghouse a nechali si ruské technologie opravovat a dostavovat

od Rusů. Byli bychom naprosto soběstační a přebytky bychom mohli

trvale vyvážet do ostatních zemí a klidně i přes Lipskou burzu.

Kdybychom byli normální národ a měli normální vládu, měli bychom

levnou a dostupnou elektřinu a k tomu ještě zisky z nadprodukce.

Mimochodem, vývoz a dovoz elektřiny je částečně technická nutnost,

elektřina se nedá ve velkých objemech skladovat, a tak si jednotlivé

státy ve špičkách vypomáhají. S tímto záměrem byla také vytvořena

Lipská burza. Až sem je to v naprostém pořádku.

Realita

Česká republika má v ČEZu podíl 70 %, což by mohlo s přehledem

stačit k tomu, aby si stát, prostřednictvím své vlády diktoval takové

podmínky, jaké potřebuje. Problém je ale v těch zbývajících 30 %.

Největší počet soukromých akcionářů podle geografického rozdělení

pochází ze Severní Ameriky, a to přesně 46,2 %, na druhém místě s
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velkým odstupem jsou akcionáři z Polska, kteří drží 15,2 % akcií.

Třetí místo připadá na investory ze zemí Kontinentální Evropy, bez

započtení ČR a Polska. Občané ČR drží v ČEZu celkem 6,1 % akcií.

Mezi minoritními akcionáři je i banka amerického FEDu a americký

hedgeový trust. V našem případě tedy ani tak nezáleží na tom, kolik

procent mají minoritní akcionáři, jako spíš na tom, kdo mezi nimi je.

Kdyby vláda zasáhla do cenové politiky ČEZu, což by kvůli svému

vysokému podílu mohla kdykoliv udělat, zničila by zisky minoritních

akcionářů. V čem je tedy problém? Jít proti takovým žralokům by byl

v podstatě útok na americké zájmy, a to nikdo neudělá, protože by se

nedožil nového rána. Pro zajímavost; Slovenská republika má podíl

ve Slovenských elektrárnách jen 34 %, přesto zasahuje do cenové

politiky elektřiny na Slovensku mnohem silněji a více ve prospěch

občanů, než je tomu v ČR.

K čemu nám tedy je, že je nám ČEZ prezentován jako polostátní

firma, když si stejně může dělat, co chce a není nikdo, kdo by mu

v tom zabránil? Jestliže vedení ČEZu ví, že majoritní vlastník čili stát,

se svými 70 % klidně zničí ekonomiku vlastního státu, ale nikdy

nepůjde proti americkým zájmům, pak je jasné, že pro ČEZ jsou

rovněž prioritou zájmy minoritních akcionářů. Chová se jako běžný

komerční subjekt a s péčí „řádného hospodáře“ usiluje o maximální

zisk. No a maximálního zisku dosáhne právě na burze v Lipsku.

Chyba tedy není v ČEZu, ale ve vládě. A že na to doplatí občané České

republiky? Že se kvůli tomu položí celý průmysl? Že zkrachují tisíce

malých podnikatelů? No a co! Fialový hnus takové „prkotiny“ neřeší,

celá vláda je prozápadní, a tudíž i proukrajinská, takže na nějakých

občanech firmy Česká republika s.r.o. jim absolutně nezáleží. Všichni

plní jen a pouze objednávky ze zahraničí.

Výroba a zisk

Pojďme si ukázat pro lepší orientaci pár grafů. Na prvním je uvedena

výroba elektřiny za posledních 15 let čili od roku 2007 do roku 2021.
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Mírně klesající tendence je důsledek politiky EU, ale o tom později.

Jestliže skupina ČEZ vyrobila v roce 2021 nejméně elektřiny za

uvedené období, tak na tom asi musí být hodně špatně a určitě si

chudáčci akcionáři nemohli vyplatit svoje obvyklé dividendy! Proto

asi dostal ČEZ na začátku tohoto roku 74 miliard od vlády na

přilepšenou. Ano, to se dá pochopit!

Toto je graf, který znázorňuje, jak je na tom chudáček Čezáček

špatně, co se ziskovosti týče!

Cože? Já snad špatně vidím! Neměl by být ten graf obráceně? Třeba

takhle?
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Když vyrábím málo, tak bych také měl málo vydělávat. A to by mě,

jako firmu mělo nutit, abych vyráběl víc, nebo ne? Hmm, tak asi ne!

Následující obrázek je vševypovídající a nepotřebuje komentář:

Tady platí moje oblíbené rčení: „Hlavně v tom nehledejte žádnou

logiku!“

Spotřeba elektrické energie

Spotřeba elektrické energie je každým rokem stále vyšší. Jak je tedy

možné, že výroba klesá? Když se staví pořád další bloky jaderných

elektráren, tak by se mělo vyrábět stále více! Každému laikovi snad

musí být jasné, že když jsme v roce 2007 dokázali vyrobit o 20 %
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energie více než dnes, tak na to asi kapacity máme, a nebo jsme je

minimálně měli! Proč je tedy dnes nemáme, když je spotřeba stále

větší?

V zásadě lze říct, že Česká i Slovenská republika by mohla být

s prstem v nose naprosto energeticky soběstačná, kdyby do toho

neustále nezasahovala fašistická Únie a jejich satanistický

GreenDeal. Jejich cíle jsou už nejméně posledních 10 let všem

vědomým lidem v celé Evropě dávno známé a nechápat to může jen

ten, kdo s nimi v tomto špinavém byznysu jede taky, anebo úplný

blbec.

Jak se tedy stalo, že tady máme energetickou krizi?

I přes všechny výše uvedené skutečnosti to do této šílené doby

fungovalo jakž takž dobře, dokonce bych řekl, že tak dobře, až se o to

ani nikdo neměl potřebu zajímat.

Vypadá to, že jsme opět delegovali zodpovědnost za jedno

z nejdůležitějších odvětví, jakým energetika beze sporu je, na

zločinecký vládní kartel, že?

Jak už jsem uvedl, Česká republika pořád vyrábí elektřinu z uhlí. Na

první pohled je jasné, že uhlí a GreenDeal nejdou dohromady! V celé

Evropě jsou na příkaz Únie postupně odstavovány uhelné elektrárny,

ale nejsou nahrazovány adekvátními jinými zdroji. Pročpak asi? Ano,

kdyby někdo řekl, že až se postaví další blok jaderné elektrárny, může

se potom postupně odstavit nějaká tepelná elektrárna s podobným

výkonem, to by mělo logiku. Ale musel by to říct někdo, kdo má

mozek, a kdo není součástí nacistického Greendealu. A takový člověk

tady žádný není, protože by s takovými zdravými názory měl ve své

funkci životnost v řádu minut. Vlastně by se ani nikdy do takové

funkce nemohl dostal, protože mít a používat mozek, je na těchto

postech nežádoucí vlastnost. Ideální kádrové předpoklady jsou:

egoista, narcista, úchyl, pedofil, fašista, transsexuál, pornoherec,

prostitutka, vrah, překupník zbraní nebo někdo, kdo je trvale a

dlouhodobě na drogách. Vítané jsou neobvyklé kombinace ze všech
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výše uvedených „cností“! Že přeháním? Tak se rozhlédněte po

západní politické scéně a můžete z toho poskládat leporelo lidských

úchylek.

Ale zpět k energetice. Od uhlí se musí povinně odejít, protože prý se

zásoby ztenčují, nové jaderné elektrárny se nestaví a alternativní

zdroje to nedokáží nahradit v tak velkém objemu ani omylem. A tak

se dostáváme do naší současnosti, kde máme energetickou krizi jako

prase! Uměle a záměrně vytvořenou pomocí GreenDealu,

udržovanou při životě všemi vlastizrádnými vládami a přesně

načasovanou tak, aby nás dorazila po několika letech utrpení po

absurdních omezeních kvůli neexistující pandemii. Ten, kdo měl

ještě štěstí a prostředky, aby ustál podnikatelskou genocidu při

lockdownech, tak teď ho zcela jistě dorazí účty za plyn a elektřinu.

Kdyby se celá krize týkala jen elektřiny, tak by to možná dokázal

průmysl s odřenými zády ještě chvíli ustát, ale musel by mít zajištěný

plyn aspoň na podobné úrovni, jako tomu bylo v minulém roce.

Plyn

V případě plynu je situace ještě šílenější a absurdnější. Co nezvládne

zlikvidovat drahá elektřina, to zvládne zcela jistě nedostatek plynu, a

ještě v kombinaci s jeho mnohonásobným zdražením. Plyn je pro

průmysl mnohem důležitější a hlavně, ten si prostě alternativně

nikdo nevyrobí. Tedy pro domácí použití to lze, stačí pár pytlů fazolí,

ale v průmyslovém měřítku to ještě nikdo nezkusil. A plyn je kde? No

přece v Rusku! Proto se evropská pobočka DeepStatu, čili Únie,

musela postarat o to, aby nikdo nemohl kupovat plyn z Ruska.

Nejdřív se o to pokoušela politicky tím, že řekla, že zničíme

„diktátora, novodobého Hitlera a válečného štváče Putina“ tím, že od

něj nebudeme nic kupovat a zvláště ne plyn. To ho zaručeně srazí na

kolena! V Bruselu se vyráběly balíčky sankcí jak na běžícím pásu a

fungovaly výborně! Posilovaly Rusko a posouvaly Evropu stále blíže

ke katastrofě. Po nějaké době to všichni prokoukli a začali embargo

na ruský plyn různě obcházet. Poláci mají svůj plynovod, Maďaři to
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mají díky hrdinnému Orbánovi v Rusku zajištěné, a dokonce mohou

za plyn zaplatit až za 3 roky, Rakousko může kupovat plyn dokonce i

za eura, protože nedodává zbraně na Ukrajinu a Německo se také

nakonec s Putinem domluvilo na platbách v eurech. Všichni se

nakonec nějak na zimu zajistili, protože je jim jasné, že je to všechno

absolutní zhovadilost, a že by to jinak nepřežili, a to myslím ani lidi,

ani politici. Všichni, až na nás. Češi a Slováci jsou největší ŠULIBRCI

na světě!

Zůstali jsme v tom průseru jenom my, protože máme Fialovej hnus

ve svetru a Slováci mají „citlivo vnímajúcu“ houfnici Zuzanu, což je

v zásadě přibližně stejný průser. Vítejte v Českém a Slovenském

Absurdistánu!
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Sabotáže

Když už to vypadalo, že z toho všichni nějak vybruslí a teplo v Evropě

přece jen bude, museli se začít dělat sabotáže. Jako první proběhlo

fiasko okolo porouchané turbíny u Siemensu. Rusové si nechali

opravit turbínu u výrobce a ten ji pochopitelně i opravil. Hrozba

blížícího se ruského plynu do Evropy přiměla Únii vydat rychle zákaz

přepravy turbíny Rusům. A tak v Německu stála zbytečně dalších 14

dní navíc. Určitě si vzpomínáte, jak se nechal Olaf Scholz fotit s touto

slavnou turbínou u Siemensu. Mělo to jeden háček. Vůbec to nebyla

plynová turbína pro Rusko, ale letecká. Řekl bych geniální

záškodnická akce Bílých klobouků!

Plynová turbína vypadá úplně jinak:
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Rusové dostali turbínu a hrozba plynu se zase zvětšila. Musela přijít

na řadu další a definitivní sabotáž, kterou bylo odstřelení

NordStreamu! Plyn je ruský, ale potrubí má ve správě Německo.

Zatím není úplně jisté, kdo to fyzicky udělal, ale je jisté, že to bylo na

příkaz Američanů. Rusové teď přišli s tím, že vědí, kdo to odstřelil a

prý budeme všichni hodně překvapení. Navíc, stejně to bylo dost

odfláknuté, ani pořádnou sabotáž už dnes neumí nikdo udělat! Jedno

potrubí je sice zničené, ale druhé je plně funkční. Šlendrián!

Média se začala předhánět v tom, kdo to vykreslí v šílenějších

barvách: „už to nikdy nepůjde opravit“, „natekla do toho mořská

voda, která to totálně zničí zevnitř“, „oprava by stála víc, než to vozit

na lodích“ a podobné nesmysly. Už to skoro vypadalo, že Únie

vyhrála, a že opravdu dosáhne stavu, že plyn nebude. První vidle do

toho hodili Rusové, když řekli, že to dokáží opravit. Druhé vidle hodil

Putin, když slíbil, že druhým nepoškozeným plynovodem pošle do

Evropy o 50 % víc plynu. Třetí vidle přiletěly z Dánska, že prý i oni to

dokáží opravit. A tak muselo zasáhnout největší evropské Lejno a
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prohlásilo, že se nic opravovat nebude, a že se bez ruského plynu

obejdeme. Paráda! Tak se sem vozí zkapalněný plyn z Ameriky, který

je 20x dražší.

Celý tento

dlouhý a složitý

úvod jsem

napsal proto,

aby bylo

naprosto jasné,

oč tu vlastně

jde.

Když to napíšu

z hlediska geografického: záměrná, cílená a dlouhodobá likvidace

Evropy Spojenými státy. Dělaly to tak vždycky a dělají to dál!

Když se na to podíváme z hlediska politického: Poslední zbytky

zločinců z DeepState sídlící v Americe, se snaží v poslední smrtelné

křeči, za každou cenu a za součinnosti evropských prostitutek typu

Choroš, Makaron a Lejno, udržet ještě aspoň chvíli při životě. To

mohou udělat jedině tak, že někde vyvolají válku nebo, že někoho

strašlivě oškubou. Ano, teď právě dělají obojí najednou. Na Ukrajinu
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fedrují nepřetržitě zbraně a doufají, že se jim přece jenom podaří

aspoň trochu finančně nakopnout svůj vojensko-průmyslový

komplex. A oškubat se pokouší celou Evropu právě dovozem drahého

plynu.

Současně pod hrozbami zabíjení politiků i jejich rodin do pátého

kolene, se snaží přinutit všechny evropské státy k sebezničujícím

rozhodnutím. Jednotlivé země jako je Německo a Francie, to už

pochopily a couvají ze všech průserů potichoučku ven. Francie už

dokonce utekla z Lipské burzy.

Jediným posledním

tlampačem

amerických DS

zvratek a

vykonavatelem

příkazů ze zámoří, se

tak stalo Lejno

jménem urŠulín. Je jí

úplně u pr…., že

mnoho europoslanců

ji pranýřuje od rána do večera, ona má své pokyny a jede podle nich

za jakoukoliv cenu. Ne Putin, ale ona je tím novodobým Hitlerem,

který právě teď drtí Evropu! Dnes už by mělo být snad každému

jasné, že Evropská unie vznikla jen z jednoho jediného důvodu – jako

pokračování 2. světové války jinými prostředky, a že nacistické

kořeny a cíle EU jsou již od svého založení pořád stejné a už se ani

nikdo neobtěžuje to skrývat.
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Do roku 2000 se všechno

připravovalo pouze skrytě a

v tajnosti. Pak to začalo naostro

(následující scénář se pochopitelně

netýká už jen Evropy, je to

celosvětové):

Prvním krokem byl pád

dvojčat 11. září 2001. Americkou

vládou zcela zinscenovaný

teroristický akt, s cílem zavést

celosvětově boj proti neexistujícímu

terorizmu a tím připravit lidstvo o

první základní balíček svobod. Bylo tam

zlikvidovaných mnoho much jednou ranou. Byly

odstraněny důležité židovské struktury a firmy,

které sídlily ve WTC a trochu se vymkly

kontrole. Současně byl zlikvidován kvantový

počítač, který byl rovněž umístěn do WTC, a na

kterém měl běžet nový kvantový finanční

systém. Ale nejdůležitějším cílem bylo vytvořit

strašáka terorizmu, který prověří v praxi, kolik

svobod si nechají lidi ukrást, aniž by se vzbouřili.

Dopadlo to báječně!
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Druhým krokem v roce 2009 bylo vyhlášení

neexistující a do posledního puntíku zinscenované

prasečí chřipky. Byl to ostrý nácvik, jak lidi přijmou

pandemii neexistujícího viru a co si všechno nechají

kvůli tomu líbit. DeepState udělal několik závažných

chyb, kvůli kterým to nedopadlo tak, jak potřebovali,

a tak skončila „pandemie“ neúspěchem.

Třetím krokem v roce 2020 byl velmi

úspěšný comeback této vymyšlené pandemie,

tentokrát s krycím názvem Covid-19. DS se

hodně naučil na předchozích pokusech a teď

už nenechal nic náhodě. Všechno muselo

vypadat velmi realisticky. Tímto úspěšným

pokusem lidstvo vstoupilo do finální fáze své

vlastní genocidy.

Čtvrtým krokem bylo zahájení

depopulační vakcinace. Lidem vystrašeným

z nebezpečného a smrtícího viru byla nabídnuta

vakcinace, jako jediná a účinná ochrana pro

přežití v neexistující pandemii. Tím začala

redukce naší civilizace na zlatou miliardu.

Zajímavé je, že si DS vlastně ani nepošpinil ruce

touto masovou vraždou, protože těmi katy se nakonec stali členové

našeho vlastního druhu. Jsme tak blbí, že se pozabíjíme navzájem!

Pátým a posledním krokem je

GreenDeal – přestože už je tady

mezi námi dávno, teprve teď došlo

na jeho aktivaci v plné síle.

Předchozí dva kroky znatelně

oslabily populace jak ekonomicky a

zdravotně, tak i psychicky. Teď je

v plánu lidi srazit na kolena. Zničit

ekonomiku, průmysl, zemědělství, nižší a střední třídu, soukromé
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vlastnictví čehokoliv a poslední zbytky svobody. Zavést digitální

koncentrák, zrušit hotovost, zavést čínský SocialCredit a je to! Právě

se nacházíme na začátku tohoto procesu. Jak dlouho to bude trvat,

záleží jen na nás.

Žádná válka v tuto chvíli není podstatná, ta je jen součástí tohoto

pátého kroku a slouží jen jako zastírací manévr pro hlupáky a krycí

příběh k prosazení těch nejhorších a nejdrsnějších agend proti

zotročeným lidem.

Nic dalšího už nečekejte, to

je všechno. Jejich původní

plán byl pořád dokola

opakovat 3., 4. a 5. krok.

Vždy vypustí nějaké

svinstvo nebo nám jen

řeknou, že ho vypustili a už

budou stát ovečky další

fronty na šestou, sedmou až

dvacátou dávku. A do toho

se bude postupně hroutit

ekonomika, nebude

fungovat nic a budeme žrát

brouky. Budeme zcela

závislí na státu, protože sám

už si nikdo nevydělá ani na

vodu.

Stejně jako neexistovaly žádné objektivní příčiny ani události u všech

předchozích kroků, všechno bylo zcela vykonstruované, stejně tak je

zcela vykonstruovaná i ekonomická krize od A až do Z.
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Vítejte v GreenDealu!

O GreenDealu jsem už hodně napsal v článku Smrtelná ekologie. Zde

bych chtěl jen stručně zopakovat, co to vlastně ve skutečnosti

znamená:

Cíle „Zeleného údělu“ jsou tedy stručně řečeno:

Pod „ušlechtilým“ pláštíkem ochrany před neexistující

klimatickou krizí, uvrhnout uměle a záměrně celý svět do

totální chudoby a bídy, zlikvidovat veškerý průmysl,

zemědělství, přivést na buben malou a střední

podnikatelskou třídu, a až všichni padneme na ty svoje

držky, sebrat nám veškeré majetky, zlikvidovat

vlastnictví motorových vozidel a obecně zlikvidovat

vlastnictví čehokoliv.

Až nám „v zájmu naší ochrany“ ukradnou poslední zbytky našich

svobod, dostanou nás přesně tam, kde nás potřebují mít. Budeme rýt

držkou v zemi a na kolenou prosit o kus žvance. Když budeme hodní

a vezmeme si každý měsíc tu jejich „vakcínku“, dostaneme za to kus

prefabrikovaného masa z brouků, vytištěného na 3D tiskárně a

k tomu jako přílohu směs červů na všechny způsoby. Jako bylo dříve

„Kuře stokrát jinak“, tak teď bude „Brouk stokrát jinak!“.

https://kresadlo.com/smrtelna-ekologie/
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Když se to napíše takhle polopatě, hned je to každému jasné a do tak

evidentní pasti by nikdo dobrovolně nevlezl. Jenže pozor, DeepState

nejsou žádná paka a dokáží to udělat tak chytře, prefíkaně a

dlouhodobě, že jim to všichni sežrali i s navijáky.

Jak to tedy mělo podle nich probíhat?

Jejich cíl je jasný, ale jak se k němu chytře dostat, aniž by se lidi

vzbouřili? Jednoduše a postupně! Prostě si samozvaná nacistická

Evropská Únie vyhlásí absurdní klimatickou krizi, neexistující

globální oteplování, ozónové díry, nebezpečnou hladinu skleníkových

plynů, nebezpečný CO  a spoustu dalších kravin a rovnou přijdou i s

řešením této „objektivně“ vzniklé krize a ejhle, máme tady

GreenDeal. Oni prostě počítají s tím, že jsme hlupáci, že se o nic

nezajímáme, že nic nezkoumáme, ani neprověřujeme, že se prostě

přizpůsobíme čemukoliv. A ono to tak opravdu je, stačí se podívat

okolo sebe, co všechno jsme dovolili svým liberálním postojem.

Kdybychom si to nechali všechno líbit, jakože to tak zatím vypadá,

tak je náš osud zpečetěn a můžeme si do kalendáře poznamenat, že

v roce 2030, pakliže budeme ještě naživu, „nebudeme nic vlastnit a

budeme šťastní!“, jak si přál úchylák všech úchyláků – ŠVÁB

evropský.

EU to prostě jednostranně vyhlásila a všechny vazalské státy se

tomu musí podřídit. Kdo bude zlobit, toho potrestají. Poláci zlobí,

ještě víc zlobí Maďaři, s Turkem to taky není snadné, jen Češi a

Slováci jsou vzorní! My zlobit nemůžeme, protože díky našim

„vládám – nevládám“ jsme tak hluboko v evropském análu, že jsme

se stali nedílnou součástí evropského trávícího ústrojí. Něco na

způsob tasemnice. Je zřejmé, kde skončíme, až v únii dojde potrava!

Ano, přesně tam!

Tímto zvráceným programem se musí řídit úplně všichni, nejen

poblitici. Nejvíc tím trpí průmysl a zemědělství. Všechno se musí

vyrábět s nesmyslnými emisními normami a kvůli tomu trpí celá

řada technických odvětví, zejména automobilový průmysl. Ten musí

2
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vyrábět čím dál tím více absurdních maloobjemových motorů se

složitou elektronikou, kterou se pak dohání chybějící výkon. Auta

jsou pak tak složitá a poruchová, že už to nechce a mnohdy ani

nedokáže nikdo opravit. Automechanici by mohli vyprávět! Kdo má

doma ještě starý dobrý šestiválcový diesel bez elektroniky, ten by si

ho měl hýčkat. Zemědělci zase zavírají chovy, hromadně vybíjejí

dobytek a pěstují na polích cokoliv, jen aby vůbec přežili. Mnohdy

raději likvidují svoji úrodu, než aby platili penále.

Dopady GreenDealu

Tohle všechno se už dávno děje, ale mnozí to zatím vůbec

nezaregistrovali. Když se totiž někdo nepohybuje v nějakém

exponovaném průmyslovém odvětví nebo nemá zemědělskou farmu,

tak se ho to do teď s určitou dávkou ignorance nemuselo nijak zvlášť

dotknout. Jenomže v zákulisí už se to chystá dávno a teď se to

konečně dotklo i toho nejposlednějšího člobrdíka v podobě

desetinásobných účtů za energie. To byl záměr. Kdyby se to projevilo

na peněžence každého člověka hned, tak by se to nepodařilo prosadit.

Teď už je to tak rozjeté, že už to bohužel pojede i samospádem, i když

už tady žádný DeepState nebude. Jsem totiž přesvědčen, že 99,99 %

lidí například v automobilovém průmyslu tomu fakt věří a když vyvíjí

ty nesmyslné motory, tak mají nepochybně pocit, že jsou spasitelé

planety. Přitom jsou spíš hrobaři civilizace, nebo aspoň pomocníci

hrobařů.

Alternativní zdroje

Jak už jsme si zvykli, v současném světě je všechno naopak. Platí to

samozřejmě i u většiny alternativních zdrojů, o kterých nám chytráci

z Únie tvrdí, jak jsou ekologické. Opak je pravdou! Větrné a solární

elektrárny jsou vysloveně hrozbou pro životní prostředí.

Větrné elektrárny jsou škodlivé prakticky ve všech aspektech. Na

jednu větrnou elektrárnu je spotřebováno 260 tun oceli, 4,7 tun

mědi, 3 tuny hliníku a 1200 tun betonu. Turbína má v sobě asi 2700 l

oleje a dalších provozních hydraulických kapalin, které se musí
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každých 9 měsíců vyměnit. Spočítejte si, co je to za objem, když jen

v Německu je asi 30.000 větrníků. Lopatky turbín jsou ze

sklolaminátu, a ještě obsahují velmi nebezpečný Bisfenol A, což je

mutagenní a karcinogenní látka. Jedna lopatka váží 20 tun a je velmi

obtížné ji recyklovat, i kdyby neobsahovala nebezpečný Bisfenol A.

EU má jediný plán na likvidaci vysloužilých větrných lopatek – spálit

je! Spálením lopatek ve spalovnách vzniká velké množství

popelového prachu tvořeného těmito nebezpečnými vlákny, a ta

unáší vítr směrem od západu Evropy na východ Evropy. Protože

větrné lopatky jsou považovány za kompozitní odpad, nesmí se

ukládat na skládkách! Ale jako prach mohou být při spalování

vypouštěny do východní Evropy! Na ostatních kontinentech ukládají

lopatky do mnohapatrových úložišť a pak je jednoduše zahrnou.

A v neposlední řadě lopatky otáčejících se rotorů vyrábí celé škály

zvukových frekvencí, jak ve slyšitelném spektru, tak i mimo něj, a

tyto agresivní zvuky znemožňují hnízdění ptáků ve velkém okruhu

okolo elektrárny a vyženou zvěř z jejího přirozeného prostředí.

Lopatky současně mechanicky zabíjí obrovská množství hmyzu, což

zase způsobuje nedostatek potravy pro ptactvo. Ani samotní ptáci se
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nedokáží lopatkám vyhnout, a tak jsou některé druhy decimovány po

tisících! Aby toho nebylo málo, tak větrné farmy dokáží změnit

přirozený směr proudění vzduchu a tím mění podnebí v rozsáhlých

oblastech za nimi.

Solární elektrárny jsou něco velmi podobného. Samozřejmě, že

zde není řeč o 4 panelech na střeše obytného domu nebo o 30

panelech na vytápění prasečáku. Bavíme se o obrovských plochách

polí a luk, které jsou pokryty černými panely, obsahujícími těžké

kovy jako je olovo, selen a kadmium. Všechna tato svinstva se

pochopitelně uvolňují do půdy a do spodních vod. Solární panely

zaberou plochu 300x větší než jakýkoliv jiný zdroj energie se stejným

výkonem. Stejně jako turbíny větrných elektráren ovlivňují počasí,

tak i solární panely způsobují změnu teplot nad i pod panely a tím

dochází k ovlivnění přirozeného proudění vzduchu, které má vliv na

strukturu fauny i flory. Recyklace panelů je rovněž velmi

problematická. Nedávno se zapojil deBill Gates do programu

robotické výroby solárních panelů. Můžeme si tedy být naprosto jisti,

že jak je v něčem namočen deBill, tak to bude mega prasárna, přesně

v jeho stylu. Ať žije ekologie!

Solární panely ve střední Evropě, kde na to vůbec nejsou odpovídající

sluneční podmínky, mohly být masivně zavedeny jen jako důsledek

nějaké přiblblé dotované energetické lobby. Při průměrném počtu
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slunečních dnů za rok v našem klimatickém pásmu, by se totiž tento

způsob výroby elektřiny bez dotací nikdy nemohl zaplatit.

Paradoxy

Klasické a osvědčené metody výroby elektřiny v plynových,

uhelných, vodních a jaderných elektrárnách, jsou mnohem

efektivnější a ekologičtější než všechny ty, které se nám prezentují

jako ekologické. Navíc alternativní zdroje se ani vzdáleně nepřibližují

k požadovaným výkonům. Klasické zdroje jsou potlačovány a dotují

se neefektivní zdroje, které ničí životní prostředí řádově víc.

Elektromobily – do tohoto bordelu s energiemi, jsou s obrovskou

vervou prosazovány elektromobily jako ekologické řešení

v energetické krizi? Na takové nesmysly už mi ani nestačí slova!

Elektromobily jsou zhovadilost na entou, idiocie nejhrubšího zrna a

kdo si to koupí, je spolupachatel. Když mu to shoří, a nejlépe i s ním,

dobře mu tak, debilovi. Spousta chytrých lidí už dávno spočítala, že

masové nasazení elektromobilů není prakticky vůbec možné, protože

na to nejsou dimenzovány ani elektrárny, ani rozvodné sítě, ani

schopnost nabíjení ve špičkách. Na následujícím obrázku je hřbitov

elektromobilů ve Francii. Tato auta se vůbec nevyplatí opravovat, ani

jim vyměňovat baterky, tak tam budou, dokud se nerozpadnou.
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CO , pakliže není nahromaděn na jednom místě, škodlivý rozhodně

není, jak se nám pořád někdo snaží vnutit. Je to normální plyn, který

je součástí naší atmosféry. Mnohem větší koncentrace je v půdě a v

moři. Vždy byl, je a bude. Celá rostlinná říše potřebuje CO  ke svému

životu. V Holandsku vhání pěstitelé CO  do skleníků, aby jim to lépe

rostlo a tady každý debil věří, že kráva se musí zabít, protože prdí.

CO  je na světě pořád stejně, jen politici a vědci umí perfektně

zneužít skutečnosti, že když prohlásí nějakou kravinu, tak lidi nemají

možnosti si to ověřit. Na světě jsou tisíce podmořských sopek. Jedna

jediná podmořská sopka, když se naštve, vychrlí za měsíc takové

množství síry a plynů do ovzduší, jako všechna motorová vozidla na

světě dohromady.

Globální oteplování je další zrůdností politiků, kteří už nevědí, co

by si vymysleli. Tání ledovců jakbysmet. Země prochází pořád

stejnými cykly a naše zásahy do těchto dějů jsou směšně

2
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bezvýznamné. Vládnoucí garnitura všechny své lži staví na jednom

jediném předpokladu, že jsou lidi blbí a že jim všechno sežerou.

Bohužel mají zatím pravdu.

Přelidnění – další manipulace obludných rozměrů spoléhající na

lidskou tupost. Stačí si vzít kalkulačku a spočítat si, že kdyby se

všichni lidi postavili vedle sebe natěsno, tak zaberou plochu menší,

než je plocha Moskvy. Kdyby měl mít každý člověk na Zemi

k dispozici plochu 100 m , tak všichni dohromady zaberou území o

rozloze Texasu. Jak si vůbec někdo může dovolit ze sebe vypustit

takovou kravinu?

Rozuzlení

Covid – Když si dal někdo při neexistující pandemie neexistujícího

viru hadr na hubu, tak tím prezentoval míru svojí vlastní debility

před celým světem. Viditelně sděloval svým postojem DeepStatu, že

je otrokem dobrovolně a rád, vzdává se svých svobod, plně se

podřizuje Novému světovému řádu a kapituluje před svými páníčky.

Ukrajina – Úplně stejné to bylo s Ukrajinou! Žlutomodrý hadr nosil

každý otrok, onuce systému, zrádce národa, ovce hlasitě bečely něco

o Slámě u kravína a protiruští švábi provolávali smrt Putinovi!

Energetická krize – totéž je to i dnes. Kdo si doma plete svetry,

klepe kosu v 18 stupních, koupe se v jedné vaně s celou rodinou a

kuře peče společně se sousedem, tak je to naprosto stejně tupá ovce,

jako ta s tím hadrem na hubě. Kdo šetří, ten je hlava vepří!

2
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Je to pořád stejné, dokolečka, dokola, mění se jen kulisy a výrazové

prostředky. Princip je furt stejný, cíle jsou furt stejné a blbci jsou také

furt stejní.

Jenomže přátelé, tohle je konec. Dál už to nemá kam jít. Jestli tohle

ještě někdo nechápe, tak to jsme v háji všichni! Vláda s tím nikdy

nepřestane, oni jsou tak strašně podělaní strachy, co by jim DS

provedl, kdyby to odmítli udělat, že to budou dělat úporně dál, až do

poslední vteřiny svého života.

Čo budeme robiť teraz, bratia Slováci??? Řada je na nás. Buď se nás

najde dostatečný počet a vyházíme je konečně z oken nebo se

necháme tou bandou vlastizrádných kriminálníků úplně zlikvidovat.

Necháme si nevratně zničit průmysl a zemědělství? Necháme si

sebrat domy, byty, auta a všechno, co jsme si doteď vybudovali?

Necháme se mlátit na náměstích kolaborantskou bandou policejních

mlátiček a bezmozků a urážet se prostituty v médiích? Necháme si od

drogových dealerů a překupníků se zbraněmi nadávat do proruských
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švábů? Dovolíme nacistům a podporovatelům Banderova odkazu,

aby tady šířili protiruské nálady, strhávali pomníky hrdinných

sovětských osvoboditelů?

Závěr 1 (verze pro bezvěrce)

Vím, že mnozí alternativci nevěří v Alianci a v brzké osvobození. Sice

to nechápu, ale budu předstírat, že to beru na vědomí. Tak potom

podle těchto „chytráků“ žádné vysvobození zvenčí nemůžeme

očekávat a co tedy by se podle nich mělo dělat? Čekat na to, až to

tahle kolaborantská lůza úplně zničí? Nebo konečně podniknout

nějakou účinnou akci, jako je třeba generální stávka? Což takhle

vyburcovat lidi a jít konečně něco konkrétního udělat! Navrhuji začít

tím, že se strhne ten odporný hadr z budovy Národního muzea. To

považuji za naprostý výsměch, když se na Václaváku sejde přes

100.000 lidí a celou manifestaci se všichni dívají na tu nacistickou

propagandu! Za 2. světové války měli lidé jinou úctu k zástavám a

byli ochotni kvůli vztyčení praporu vítezství i padnout. Takové

vlastenectví už asi těžko můžeme v naší kotlině očekávat! Tady se

budou všichni být v prsa, jací jsou vlastenci, ale tento hnus jim vůbec

nevadí. Totéž visí skoro na všech státních institucích, které si pak

ještě dovolí tu drzost nazývat se „Národní“. A což takhle jako za

starých časů obsadit rozhlas nebo zločineckou televizi? Mě se líbilo,

že se na Václaváku sešlo dost lidí na to, aby se to dostalo do médií na

celém světě, ale předpokládal jsem, že to bude nějak pokračovat a

hlavně, že to bude mít stupňující se tendenci. Jednorázová akce,

která ještě doteď sama sebe neustále kompromituje žabo-myšími

válkami pořadatelů, toho moc nezmění. Kdyby někteří aktivisté,

pseudovlastenci a pořadatelé dokázali potlačit svá nabubřelá ega, své

sobecké zájmy a domluvit se na společném postupu, na

celorepublikové akci, jakou je třeba generální stávka, tak by pro celou

věc udělali mnohem víc, než když si každý z nich bude dokazovat, že

je nejlepší.
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Vy, kteří tedy nevěříte v osvobození zvenčí, do kdy chcete ještě čekat?

Dáte vládě dostatek času na to, aby to tady stihla úplně totálně

rozesrat tak, že to už nikdo nikdy nedá dohromady? A potom je ještě

necháme, aby se zachránili před rozzuřeným davem odletem někam

do Argentiny, kde je nikdo nenajde? On tady snad ještě někdo věří na

nějakou mírovou cestu? Na politickou domluvu? Na kulatý jednací

stůl?

Závěr 2 (verze pro Anony)

Ti, co věří na Alianci, také určitě vědí, že kvantový počítač Aliance

sleduje probuzenost lidí. Propočítává nepřetržitě, jaký bude mít

totální odhalení dopad na naši civilizaci. Jinými slovy, jestliže k tomu

ještě nedošlo, je to právě z důvodu, že jsme ještě neudělali dost pro

naše vlastní osvobození. Že jsme nedokázali vyburcovat dostatek lidí

k tomu, aby nás už nemohli ignorovat. To znamená, že urychlit celý

proces můžeme tak, že probudíme a vydráždíme lidi k nějaké akci. A

tím se dostáváme ke stejným řešením, o jakých jsem psal o odstavec

výše v závěru 1 – pro bezvěrce.

Zajímavě se nám to propojilo. Je vlastně úplně jedno, jestli věřím

tomu, či onomu. V obou případech je potřeba koordinovaná a

celostátní akce. Takové weby, jako je Křesadlo, nemají žádnou šanci

něco tak velkého zorganizovat. Nemám na to ani prostředky, ani

dostatečně velký dosah. Do toho musí jít jednotně úplně všichni

aktivisté a vlastenci, použít k tomu všechny existující komunikační

prostředky, sociální sítě a koordinovaně to udělat ve všech městech

najednou.

Mnozí alternativci demonstrace neuznávají a tvrdí, že je vládě úplně

ukradené, jestli někde na náměstí poskakuje pár set tisíc křiklounů.

To je nepochybně pravda, vládě to ukradené je, ale nám nejde o

vládu, ale o probuzení co největšího množství lidí. A k tomu pak i

Démon-strace může být dobrá. Mnozí jsou totiž tak moc stádními

typy, že dokud neuvidí na Václaváku půl miliónu lidí, tak to s nimi

ani nehne. Když bude akce dostatečně velká a celorepubliková,
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policie nebude mít žádnou šanci, protože když se rozdělí do

jednotlivých měst, tak bude slabá všude. Když se zaměří jen na

Prahu, tak jí zase zbytek republiky přeroste přes hlavu. Věřím

dokonce i tomu, že když ti slušní policajti uvidí, že už konečně celý

národ povstal (v součtu milion +), že se nakonec připojí k němu, než

aby stáli na straně zločinců a mafiánů. Souhlasím, že než

demonstrace, je určitě lepší generální stávka. Ale ta má taky svá

úskalí, protože když jsou na tom lidi ekonomicky špatně, jako právě

teď, tak se jim nechce stávkou riskovat, že přijdou i o tu poslední

možnost výdělku a obživy, kterou ještě mají. Když se to neudělá

dobře a nezapojí se do toho dostatek lidí, tak to odskáčou ti, co do

toho šli.

Jde jen o počet, o nic jiného. Stotisícihlavý dav, jak je vidět, už si

nikdo nedovolí rozehnat, i kdyby se tam vykřikovalo cokoliv.

Uvědomte si, že spoléhat na morálku a soucit politiků, je absolutně

zcestné. Žádné sluníčkářské jednání nemá smysl, diplomacie a

slušnost musí jít stranou. Ti sráči nemají žádné kladné lidské

vlastnosti, na které by se dalo apelovat. Dobrovolně to prostě nikdy

nevzdají. Musí se k tomu donutit pouze hrubou silou.

Závěr 3 – křesadlovský

Předchozí dva závěry byly takové normální a standardní. Protože

jsme na Křesadle, tak to tak nemůžu nechat a musím udělat závěr

úplně jiný.

Tak předně; žádná krize nevznikla nikdy sama od sebe. NIKDY!

ŽÁDNÁ! Stejně jako pandemie. Jako už nesčetněkrát v minulosti,

vždy byla vyvolána záměrně vládnoucími strukturami s cílem vydělat

víc peněz, zotročit víc lidí, zničit země, národy, rodiny, lidské

hodnoty, ukrást svobody, zničit nepřítele, vyvolat válku, prostě

cokoliv. Krize je vždy uměle vytvořená s nějakým špinavým cílem!

Dále; samovolně vzniklá energetická krize je ještě větší kravina.

V roce 1900 v Tartárii města zářila jak vánoční stromečky, protože se

využívala volná energie a byla zdarma pro všechny. Lidé jezdili ve
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všem možném, v elektromobilech, na elektrokoloběžkách, měli auta

na vodíkový pohon, vznášedla, vzducholodě, dokonce jezdily i

automobily na jaderný pohon. Všeho bylo dost, nikdo nešetřil, žádné

svetry se nenosily a žádná krize nehrozila. Zřejmě by se na takové

prosperující civilizaci nedalo dost vydělat, tak DS celou Tartárii

zničil, vymazal všechny stopy po této vyspělé civilizaci, přepsal dějiny

a uvrhnul celé lidstvo do středověku. Jsme už minimálně 120 let

nuceni využívat primitivní zastaralé technologie a ještě za to musíme

nehorázně platit! Myslíte si, že jaderná elektrárna je něco geniálního?

Ani náhodou! Je to jen trochu vylepšená rychlovarná konvice.

Jakmile se od dob Tartárie objevil někdo, kdo přišel s něčím

geniálním, hned ho zabili. Nikola Tesla znovu tyto všechny geniální

technologie objevil a přidal k tomu ještě mnohem víc. Celý jeho

výzkum ukradl a Nikolu Teslu zabil George H. Scherff junior, který se

pak přejmenoval na George HW Bushe seniora. (Tento masový vrah

se pak stal prezidentem USA). Zlikvidovat Teslu i jeho vynálezy mu

pomáhali Otto Skorzeny a J.P. Morgan a další jim podobní zločinci.

Výzkum předali americké armádě, která v utajení uvedla Teslovy

vynálezy do běžné praxe a používá je více než 70 let. (Ono to s tím

Teslou bylo možná ještě úplně jinak a nedivil bych se, kdyby se

nakonec příští týden někde objevil živý!)

Shrňme si to: DeepState nám ukradl všechny technologie, s jejichž

pomocí bychom mohli být energeticky vysmátí jednou provždy a

zdarma. Zakázali nám volnou elektřinu z étheru, vodíkové pohony,

magnetickou levitace (vlaky Maglev), antigravitační prostředky,

transportní portály a další tisíce technologií. Zatajili před námi

standardně fungující rezonanční a magnetické generátory elektřiny

(na principu perpetuum mobile), zatajili před námi vyspělá léčebná

zařízení, neznáme svoji minulost, své předky,… Změnili, ukradli a

zatajili nám úplně všechno a teď nás budou strašit nějakou krizí? A

tomu jako někdo fakt věří?????????????????
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Kdyby někdo chtěl, aby tady nebyla krize, stačilo by lusknout prsty a

uvolnit jeden jediný utajený patent na volnou energii a bylo by po

krizi! Ale to od zločinců nemůžeme očekávat!

Nemusíme chodit ani tak daleko

a lámat si hlavu s geniálními

technologiemi a volnou energií. I

s našimi primitivními

prostředky, které nám byly

milostivě povoleny, by bylo levné

elektřiny dostatek, stejně jako

levného plynu z Ruska. Není

žádný důvod zavírat jaderné

elektrárny kvůli jejich

nebezpečnosti. Když do nich

nebude nikdo střílet a posílat na

ně rakety, jako to teď dělají

Ukrouši na Ukrajině, tak to bude

perfektně fungovat i nadále. Není potřeba likvidovat ani ty uhelné

elektrárny, protože i uhlí je zatím dost a odlučovače svinstva fungují

skvěle.

Proč je tedy krize, když to má Aliance pod kontrolou?

Představme si, že Aliance ví, že ani prohrané volby v USA v roce

2020, ani dosazení směšných herců do politiky, ani Covid, ani

roušky, ani testy a ani vraždící vakcíny, ani Ukrajina, ani

biolaboratoře, prostě vůbec nic nedokázalo ještě probudit dostatek

lidí na to, aby mohla být spuštěna závěrečná opona. Za určitých

okolností se mohlo někomu podařit vyhnout se úplně všemu a

některých se nemusela dotknout ani jedna z již proběhnuvších

šaškáren. Tak co s tím?

Proto musela přistoupit Aliance zřejmě k poslednímu kroku a nechat

DS rozjet uměle vytvořenou ekonomickou krizi, které už nikdo utéct

nedokáže. Použili speciální operaci na Ukrajině jako záminku a ve
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jménu boje proti Rusku zdražili plyn, udělali ho nedostupným a

vzácným, zdražili elektřinu tak, aby si ji za chvíli nemohl dovolit

skoro nikdo, není benzín, nafta je nehorázně drahá, ceny

v obchodech letí nahoru skoro i před očima! To už zřejmě nemůže

ignorovat nikdo. To máme za to, že jsme se neprobudili dřív.

Na každý národ se jde jinak. Maďaři jsou horké hlavy a tam by asi

fialovej hnus dlouho nepřežil. Tak ti jdou na to jinak. Mají svého

Orbána, milují ho a probouzení probíhá jinými prostředky. My jsme

evidentně známí tím, že jsme národ švejkovských tupců, se kterými

hned tak něco nehne, tak jsme dostali jako probouzecí červenou

pilulku tuto vládu komediantů. Kde se podařilo vyhrabat tyto

skvosty? Aliance si vybrala zkompromitovanou partu z Aspen

Institutu, řekla jim, že když nebudou spolupracovat, dostanou

všichni provaz (celý Aspen to má tutově spočítané a nejen on). No a

když dokáží věrohodně odehrát poslední dějství tohoto šíleného

divadla, tak budou tresty nižší. Dostali pokyny, kdy a kterou kravinu

vypustit do světa, aby postupně nasírali co nejvíce lidí. A tak nasírají

a nasírají… Nejlépe zvládá roli vrchního nasírače Adam Pekař. Její

bonmoty budou nepochybně v učebnicích dějepisu ještě za 200 let.

Až Češi i Slováci padnou na ty své držky a konečně jim dojde, že jsou

fakt v řiti a už nemají co ztratit, pak se teprve zvednou z těch svých

gaučů. Cíle bude dosaženo a bude konec. Vláda se pak veřejně přizná

k tomu, co všechno udělala a proč to udělala, omluví se národu a

půjde na doživotí do basy.

Což když se za současnou energetickou krizí skrývá likvidace starých

energetických struktur, které už v budoucnu nebudou potřeba!? Co

když už letos v zimě budou všude jen Teslovy věže, samá volná

energie dostupná pro každého a na nějaké uhelné elektrárny můžeme

zapomenout? Putin sice teď na Ukrajině ničí celou energetickou síť,

aby měli náckové při svíčkách konečně jiné starosti než střílet rakety

na nevinné civilisty, ale co když je i tohle demolice zastaralých

technologií, možná jen trochu drsnějšími prostředky, než ve zbývající

Evropě? Co když bude nakonec Ukrajina po očištění od nacistů
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připojena k volné energii jako první? V Německu už lidi objevili

mnoho Teslových věží a tvrdí se, že jedna taková věž dokáže napájet

neskutečně velké území! Pak by takových věží nebylo potřeba zas až

tak moc a snadno by se daly utajit. Co když dala vláda ČEZu těch 74

miliard právě na vybudování takové nové struktury?

Jsou to všechno jen spekulace a velké fantazie způsobené

odumíráním mozkových buněk z nekonečného čekání? Nemyslím si.

Tento scénář mi připadá mnohem realističtější, než že letos všichni

zmrzneme na kost.
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